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SKOLEBESTYRELSESMØDE      KRABBESHUS HELDAGSSKOLE 

 

Mødedeltagere:  Katharina S. Hammer (KSH)     
 Christina L. Harring (CLH)    
 Brian Gravgaard (BG)  afbud    
 Erik Linderoth (EL) 
 Marianne Ask (MA)     
 Karen Bjerregaard Poulsen (KP)     
 Susanne Ramsdahl (SR) 
 Vibeke Jakobsen (VJ) 
 Jakob Holten Olsen (JHO) 
   
Mødedato: Onsdag den 28. april 2021 kl. 19.00 i Salen 
 
 Jakob bød velkommen til Marianne Ask som nyt medlem af skolebestyrelsen. 

Vi lavede en kort præsentationsrunde. 
 

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Økonomi 

• Status første kvartal 2021 

• Større indkøb 2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
JHO, VJ 
 

JHO orienterede om status pr. 31.03. og fortalte 
kort om økonomirapportens opbygning. 
Vi forventer at kunne slutte året i 0, altså uden 
over/underskud. 
Vi har netop fået installeret nyt alarmsystem. 
Derudover har vi et ønske om at investere i en ny 
projektor i salen, som også bruges til møder og 
kurser. 
Der kan også komme en udgift til de 5 gamer -
computere, som vi indtil videre har lånt af 
Ungdomsskolen.  
Der er også ønsker om forbedringer på 
legepladsen. 

2. Opfølgning fra sidste møde 

• Virtuelt forældremøde 24.03. 

• Suppleringsvalg 
 

JHO, VJ 
 

Det virtuelle forældremøde blev evalueret. Der 
var forskellige oplevelser af det. Det var en 
nødløsning og virtuelle møder kan ikke erstatte 
fysiske møder – men vi kunne se, at mange 
deltog. Forskellige modeller for afvikling af 
forældremøder i fremtiden blev drøftet. Det 
tages op i bestyrelsen igen senere. 
Ved suppleringsvalget blev Marianne Ask valgt 
ind i bestyrelsen. Pia Juhl og Søren Eriksen blev 
valgt som henholdsvis 1. og 2. suppleant. 

4. Høring: Forslag til ny organisering 
på specialskoleområdet 

• Skolebestyrelsen er 
høringsberettiget i forhold til 
forslag om ny organisering på 
specialskoleområdet. (bilag) 

• Drøftelse og udarbejdelse af 
høringssvar. 

Der udtrykkes overraskelse over, at forslaget 
bringes frem nu, når man tænker tilbage på 
forløbet for to år siden og der venter en 
strukturdebat for hele skoleområdet lige om lidt. 
Man synes ikke, det er en god ide at lave en 
sammenlægning af ledelse og administration. Vi 
tænker fortsat, det er afgørende, at vi på skolen 
har egen leder og bestyrelse med fokus på ASF-
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JHO 
 

elever. Forældrerepræsentanterne i bestyrelsen 
mødes og laver et udkast til et høringssvar. 
Høringsfristen er d. 21. maj. 

5. Kort nyt fra skolen  

• Status elevtal og klasser 

• Planlægning af kommende 
skoleår 

 

JHO, VJ 
 

Vi har pt. 78-79 elever indskrevet pr. 01.08.21. 
Flere nye er dog på vej, så vi kan lande på 82-83. 
Det giver grundlag for ansættelse af nogle nye 
medarbejdere. Udover pædagogiske 
medarbejdere ønsker vi atter at ansætte en 
ergoterapeut. 

6. Evt. 
 

Kan der indføres MobilePay betaling i Klubben? 
Programmet for Skivekonferencen er nu udsendt 
og der er åbnet for tilmeldinger. 

 

Bobleliste 

• Principper for skole-hjem-samarbejde. Informationsniveau 

• Principper for klassedannelse 

• Organisering/indhold på de to årlige forældremøder 


